
Zápis ze zasedáńı KR dne 16. 2. 2011

Mı́sto konáńı: mı́stnost KR
Zapsal: Ladislav Láska
Př́ıtomni: Libor Peltan, Ladislav Láska, Petr Hruška
Hosté: Jana Mrázková (vedoućı menzy), Michal Svatuška
Omluveni: Jan Muśılek

1 Vylepšeńı menzy

LL navrhnul vylepšeńı menzy aktualizaćı světelné tabule. Jana Mrázková navrhla rychlé a jednoduché
řešeńı - mı́t j́ıdelńı ĺıstek př́ımo u výstavky j́ıdel.

LP se zeptal na knihu přáńı a st́ıžnost́ı. Jana Mrázková oznámila, že taková kniha je u ńı v
kanceláři a na požádáńı je strávńık̊um k dispozici.

LP se zeptal na rezervováńı j́ıdel. J́ıdla se můžou objednávat předchoźı den na internetu, těsně
předem př́ımo na terminálu.

K tématu občas ńızkého počtu porćı obĺıbených j́ıdel Jana Mrázková uvedla, že počet navařených
porćı je odvozován z počtu objednaných. U některých j́ıdel neńı v možnostech menzy zajistit větš́ı
množstv́ı porćı (neńı kdo by plnil tiśıce škvarkových knedĺık̊u).

LP se zeptal na předb́ıháńı v menze. Jana Mrázková vysvětlila, že zaměstnanci maj́ı zvykově
přednost (dokonce i podle nějaké smlouvy). LL navrhnul řešeńı, aby tato dohoda byla jasně a veřejně
deklarovaná, např́ıklad ceduĺı na dveř́ıch menzy. Jana Mrázková souhlaśı.

2 Spor na A1519-20

Spor byl vyřešen domluvou se zúčastněnými.

3 Tvar otopové křivky

LP připomı́ná, že lze měnit tvar otopové křivky. Navrhuje zjistit od kolejńık̊u, jak by si představovali
topeńı. PH navrhnul anketńı systém, který by byl u vrátnic a studenti by vhazovali dotazńıky. LP i
LL souhlaśı, LP a LL vyrob́ı konkrétńı implementaci.

4 Vzhled nástěnek

PH nás informuje, jak vypadaj́ı nástěnky. Navrhuje vylepšit jejich přehlednost (zvýraznit dokumenty
na nástěnce barvami) a užitečnost vyvěšených informaćı.

5 Postoj KR k navrhovaným zabezpečeńım

LP informuje KR o děńı na Grémiu předsed̊u KR. Vedeńı KaM plánuje podniknout kroky k za-
bezpečeńı jednotlivých kolej́ı. Diskutovaly se čipové karty, kamery a turnikety. Nebyl však předložen
žádný konkrétńı plán pro zabezpečeńı naš́ı koleje. Proběhla diskuse nad t́ım, která opatřeńı jsou pro
nás přijatelná a která ne. KR se bude bĺıže zaj́ımat o plánovaná opatřeńı a jejich dopad na naši kolej.

6 Držáky do koláren

Michal Svatuška (správce kolárny B4) donesl návrh konkrétńıho řešeńı držák̊u kol do koláren. Držáky
vypadaj́ı velice dobře, provedli jsme diskusi nad praktičnost́ı a použitelnost́ı a dohodli se s Michalem
Svatuškou na daľśım postupu, tedy sestaveńı kompletńıho projektu.

7 Daľśı zasedáńı

Termı́n daľśıho zasedáńı bude stanoven později a bude včas oznámen.
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